
 
 
 
 
A/ Sr. Ferran DAROCA i ESQUIROL, Subdirecor General de Recursos Humans. 
 
Benvolgut sr., 
 
He rebut la vostra carta on m’informeu vers el nombre d’hores de crèdit horari sindical 
que, segons el vostre compte, resten per gaudir durant tot l’any 2.006 a la nostra 
organització sindical. 
 
Tot i saber que acabareu fent allò que considereu més adequat per doblegar a la nostra 
organització, donat que, en alguna ocasió, heu demostrat tenir sentit comú, vull fer-vos, 
una vegada més, un seguit de reflexions vers aquesta pedra a la sabata que arrosseguem 
des de l’abominable època del sr. Valentí SALA i ROSTES i que ningú ha tingut la 
valentia de corregir. 
 

1- Està pendent de fermesa i execució una sentència per la qual la Generalitat haurà 
d’habilitar locals degudament equipats per l’exercici de l’activitat sindical en 
totes aquelles dependències de 250 treballadors o més. 

2- El pacte sobre drets sindicals del 1999 que vos ens apliqueu parcialment, va ser 
derogat pel pacte sobre drets sindicals del 2003, per tant, la seva aplicació a 
nosaltres és de dubtosa legalitat, més quan la nostra organització el va denunciar 
de forma explícita i per escrit. Aquesta qüestió també està en via jurisdiccional i 
veurem com acaba. 

3- Després de més de 3 anys, encara no disposem ni tan sols del local a Barcelona i 
Tarragona. 

4- Actualment, els mitjans i hores sindicals que disposa el CAT és inferior, 
proporcionalment, al que reben la resta d’organitzacions sindicals, el qual 
atempta contra el pluralisme i la llibertat sindical i no diu res de bo de les 
persones que prenen aquestes decisions. 

5- El fet d’haver de gaudir d’un mínim de 20 hores de crèdit nominal per persona, 
que no s’acumulin les hores no gaudides, que el 80 % de les hores de crèdit 
horari hagin de ser nominals combinat amb la resta de condicionants, fan 
inviable la pràctica del model sindical del CAT i atempten contra la nostra 
autonomia d’organització. De fet, les hores efectivament gaudides són molt 
inferiors a les computades. 

6- Tota aquesta qüestió ha perjudicat i perjudica al CAT, a la democràcia i al 
col·lectiu al que representem, no hi ha hagut voluntat política de resolució i la 
resolució judicial tardarà el que tardarà, a pesar d’això, en la darrera petició que 
vam fer sobre qüestions d’aquest tipus, vós, innovant sobre el pacte del 1999, el 
qual determina que el nombre d’efectius a tenir en compte pel càlcul del crèdit 



horari és el de final de “legislatura”, vau determinar que el nombre d’efectius era 
el real en cada moment ( en aquell moment era gener del 2006 ), per tant, per 
mínima coherència, us demano que el còmput també sigui adaptat en el moment 
en que siguin nomenats els actuals mossos en pràctiques, amb el qual, el nombre 
d’hores restants a la nostra organització creixeria una mica de mitjans fins a 
finals d’any. 

 
Penso que, després del que esteu fent amb la nostra organització, el sentit comú indica 
que és molt més el que ens hauríeu de concedir que aquesta simplesa que us demano. 
 
Mireu, d’aquí quatre dies hi haurà eleccions polítiques i veurem qui manarà, l’any que 
ve, sindicals, i veurem que passarà, la resolució judicial del conflicte potser serà 
posterior, així que apel·lo al vostre sentit democràtic per corregir, en el que estigui a les 
vostres mans tot aquest despropòsit.  
 
Atentament, 
 
 
 
 
 
Enric ALSINA ILLA, SG del CAT. 
 
Catalunya a 09-05-2006. 
 
 


